



PROTOKOLL – STYREMØTE 6

Sted: Tigershallen
Tid: **Søndag 30.april 2023 kl. 12.00 – 18.00**
Neste møte: 30. april 2023 kl. 12.00 – 18.00

INNKALT:

| | |
|-----------------|---------------------------|
| Styreleder | Øyvind Arntzen (referent) |
| Nestleder | Trude Skamsar Strøm |
| Kasserer | Maria Spjeldnes |
| Styremedlem | Chirsten S. Castberg |
| Styremedlem | Camilla E. Myhrvold |
| Styremedlem | Ann Kristin Aanerud |
| Styremedlem | Nan Bjaanes |
| Styremedlem | Håvard Haugli |
| Varamedlem | Nina Stensbak |
| Sportslig leder | Tore Nordermoen |

Saksliste:

- 11/23 Gjennomgang av forrige referat
- 12/23 Status EM
- 13/23 Roller og oppgaver i styret
- 14/23 Kommunikasjon og kommunikasjonsplattform
- 15/23 Gruppering av personell i Styreweb
- 16/23 Info fra kasserer
- 17/23 Eventuelt

Sakslisten er å anse som konfidensiell inntil sakene er ferdig behandlet av styret.

Saksliste

| Saksnummer | Sak | Frist |
|------------|--|-------|
| 11/23 | Godkjenne referat fra styremøte 5 – 2023 | Ok |
| 12/23 | <ul style="list-style-type: none">• Det ble gitt en kort status på EM | Ok |
| 13/23 | Roller og oppgaver i styret <ul style="list-style-type: none">• Arbeidsoppgavene til hver enkelt ble gjennomgått• Fellesoppgaver tillegges de som har hovedansvar for oppgavene | Ok |
| 14/23 | Kommunikasjon og kommunikasjonsplattform <ul style="list-style-type: none">• Det ble gjort avklaringer i styret hvilke kommunikasjonsplattform og hvordan kommunikasjonen skal foregå | Ok |
| 15/23 | Gruppering av personell i Styreweb <ul style="list-style-type: none">• Det ble gjennomgått hvordan personell i styreweb skal grupperes | Ok |
| 16/23 | Info fra kasserer <ul style="list-style-type: none">• Kasserer gav en status på lønn og økonomi | Ok |
| 17/23 | Eventuelt <ul style="list-style-type: none">• Ingen saker | Ok |
